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Z A P I S N I K 

sa 179. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 1. srpnja 2019. godine u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

 

 

Nazočni:  Ivica Knežević, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio Jusufi, voditelj  Odsjeka za 

financije i proračun, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Iva Žagar, 

direktorica KTD „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Karmela Rački, ravnateljica Dječjeg vrtića „Hlojkica“ 

Delnice, Tihomir Pavlić, zamjenik zapovjednika JVP Delnice, Goran Štimac, GSC Delnice, Nikolina 

Ćuić Muhvić, voditeljica Ureda gradonačelnika, Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Odsutni: Katarina Mihelčić, Davorka Grgurić, Dražen Rački umjesto kojeg sjednici prisustvuje 

Tihomir Pavlić, Alen Udovič umjesto kojeg sjednici prisustvuje Goran Štimac, Petar Hrg. 

  

PLANSKI KOLEGIJ 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Pripreme za polugodišnje financijske izvještaje, rok je 10. srpanj 2019. godine. 

- Otvaranje ponuda za stručno osposobljavanje. 

- Danas završava natječaj za prodaju automobila, slijedi otvaranje ponuda. 

- Kontinuirano se radi na rješavanju problema s proračunskim korisnicima, radi se na imovini. 

- Pregled ponuda i ocjena nakon javne nabave za cestu Biljevina – Razloge. 

- Završetak ispravka JOPPD obrazaca za izbore za nacionalne manjine. 

- Plaća za lipanj. 

- Obračun za stručno osposobljavanje, za kuću “Rački“ i meteorološku postaju. 

- Prijava oštećenja novih vozila. 

- Prikupljanje podataka za isplatu plaća za osobe na javnim radovima. 

- Izdana su rješenja za porez na kuće za odmor. 

- Izvršit će se kontrola i nadzor PGŽ za Supilovu ulicu. 

- Izdaju se potvrde i daju pojašnjenja za pomoći za poduzetništvo. 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Radijska emisija „Čitateljski kutak“. 

- Financijsko izvješće. 

- Kontrola popisa imovine i njene vrijednosti. 

- Izvješće o realiziranim radijskim emisijama za prvih šest mjeseci. 

- Polugodišnje izvješće o radu. 

- Izdavanje potvrda o zajedničkoj suradnji s učiteljima i nastavnicima. 

- Ažurirat će se Web i Facebook stranica. 

- Kontakt s korisnicima – opomene i naknada štete. 

- Revizija i otpis, unošenje u računalo otpisne liste. 

- Korisnički zahtjevi za stručnom literaturom. 

- Međuknjižnična posudba. 

- Zaštita građe. 



- Zbog korištenja godišnjih odmora Knjižnica će za korisnike biti otvorena: ponedjeljkom, 

srijedom i četvrtkom od 9-15 sati te utorkom i petkom od 12-19 sati. 

 

 

IVA ŽAGAR 

- Izrada faktura za pružene usluge te šihterica za obračun plaće. 

- Obavljanje administrativnih poslova. 

- Pražnjenje kanti za smeće. 

- Održavanje čistoće javnih površina, cvjetnih gredica i zalijevanje cvijeća. 

- Košnja groblja i javnih površina. 

- Dimnjačari završavaju s čišćenjem, koriste godišnji. 

- Gradonačelnik je zatražio da se pokosi dio ceste od skretanja prema Razlogama do Gornje 

Krašićevice. 

 

KARMELA RAČKI 

- Prioritet su upisi u novu pedagošku godinu. Upisano je 19 polaznika u Vrtić i 7 u jaslice. U vrtić 

nije upisano dvoje djece jer ne zadovoljavaju uvjete – djeca nisu procijepljena što je obveza po 

zakonu. U jaslice nije upisano 5. djece od toga 2. nemaju godinu dana. 

- Suradnja oko instalacije računa. 

- Djelatnici su dobili rješenja o godišnjim odmorima koje počinju koristiti pa je napravljena ljetna 

organizacija rada. 

- Sudjelovanje na Svečanoj sjednici povodom Dana Grada. 

- Predat će se podaci potrebni za plaće. 

 

TIHOMIR PAVLIĆ 

- Zatražio je i dobio podatak o osobi odgovornoj za informiranje o sjednicama Kolegija. 

- Odrađene su 4 intervencije: dvije se odnose na dovođenje vode, jedna na prevrtanje automobila 

između Lučica i Delnica te na požar trave u Supilovoj ulici.  Gradonačelnik je zatražio da se na 

radiju dnevno vrte vijesti o zabrani paljenja na otvorenom. 

- Održane su vježbe na lokaciji V2. 

- Veliki problem pojavio se s neispravnim cijevima. Prema zakonu trebali bismo imati 20 B i 15 

C cijevi te 5 visokotlačnih cijevi. Zatražena je ponuda i dobivena na iznos od 28.000 kuna. Na 

skladištu se nalazi 47 cijevi ali niti jedna se ne ože koristiti. Katastrofa je što se tiče opreme, a 

pogotovo cijevi. Gradonačelnika je zanimalo što se čekalo do sada, zašto se nije prije reagiralo 

te je zatražio da o tome odluči Upravno vijeće. Gospodin Pavlić navodi da cijev, po 

Međunarodnoj  protupožarnoj organizaciji traje 10 godina, ona je ispravna ali nije i pouzdana.  

- Pomoć TZ za makete i komunalnom redaru za jarbole za zastave. 

- Upitao je da li djelatnik ima pravo na novčanu naknadu u slučaju smrti užeg člana obitelji. 

Gradonačelnik navodi da da ako je to definirano Kolektivnim ugovorom ili internim aktom. 

 

GORAN ŠTIMAC 

- Završen je Kuglački kamp čiji je domaćin bio KK „Goranin“, slijedi pospremanje i sređivanje. 

- Završio je rukometni kamp u Dvorani sportova. 

- Uređenje pomoćnog nogometnog igrališta. 

- Čišćenje okoliša Doma sportova, klizališta i košarkaškog igrališta nakon vikenda. 

- Radovi na održavanju sportskih objekata. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Napravljen je popis fuga na asfaltnim kolnicima kako bi produžili vijek trajanja cesta, dat ćemo 

nalog da se fuge saniraju. 

- Radovi na uređenju plaže Pritiske te suradnja s ŽUC-om zbog usklađenja visine. 

- Radi se na izgradnji reciklažnog dvorišta, riješena je oborinska odvodnja i struja a slijede radovi 

na nasipavanju terena. 

- Dobili smo informaciju da su Hrvatske šume čistile područje u blizini g. Livajića, nadamo se da 

je njegov problem sada riješen. 



- Danas je otvaranje ponuda dobivenih za rekonstrukciju ceste za Razloge. 

- Što se tiče knjižnice mirovanje traje do 4. 7., slijedi ugovor o građenju i odluka o odabiru 

najpovoljnije ponude za nadzor. 

- Zbog sve izražajnijih problema i pritužbi građana na problem s dimom i bukom iz Energy 

pelletsa kontaktirani su vlasnici koji su rekli da intenzivno rade na poboljšanju sustava. Ukoliko 

to ne učine poduzet će se daljnje potrebne radnje. 

- Za retenciju je izdan nalog, čekamo izvođača. 

- Dogovor uz WiFi sustav sufinanciran od EU. 

- Prometno redarstvo. 

- Pojave divljih deponija na istim mjestima. 

- Izdavanje računa za najam i zakup, knjiženje uplata za komunalnu naknadu. 

- Iskolčenje u Radničkoj cesti 6 vezano za prodaju stanova. 

- Pripreme za sastanak na temu romskih pitanja. 

- Vezano uz uređenje dvorišta Udruženja penzionera potrebno je vidjeti što se može napraviti  s 

garažom koja je u lošem stanju. 

- Što se tiče muzeja krenut će se s izradom dokumentacije za nabavu. Postoji problem jer nije 

održan sastanak s postojećim korisnicima zgrade koji bi trebali iseliti ukoliko idemo u 

investiciju. 

- Gradonačelnik je zatražio da se vodi briga o mogućem preuzimanju poslova naplate vodne 

naknade i osobi koja će to raditi. 

 

NIKOLINA ĆUIĆ MUHVIĆ 

- Danas se održava konstituiranje vijeća mjesnih odbora na kojima će biti djelatnici Tomislav 

Mrle i Klaudija Kumpar. 

- Danas se završava natječaj za prodaju automobila. 

- Ovaj tjedan održat će se sjednica Povjerenstva i otvoriti zamolbe za stručno osposobljavanje. 

- Izrađeno je izvješće o socijalnim davanjima za Ministarstvo socijalne politike. 

- Izrađena su rješenja za novorođenčad. 

- Od HZZZ zatražili smo podatke o radno sposobnim Romima, da li su prijavljeni, da li im je 

ponuđen posao, a sve vezano za sastanak s Uredom za prava nacionalnih manjina. 

Gradonačelnik je zatražio da se za sastanak pripreme sve informacije i podaci o tome što je sve 

učinjeno prema njima, a pročelnica je zatražila da se kaže koliko se Roma javilo na natječaj za 

sufinanciranje legalizacije, izrade projektne dokumentacije, pomoći u građi. 

 

 

 

Dovršeno u 8,40 sati. 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 

 

 


